

REFERAT

Mødenavn
Skolebestyrelsesmøde
Mødedato
Tirsdag d. 23.09. 2025
Mødetid
Kl. 19.00 – 21.00
Mødested
Personalerummet på Hee skole
Deltagere
Klik her for at angive tekst.
Bemærkninger
Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det.

NATURENS
RIGE



Hee Skole og SFO

Agersbækvej 13-15, Hee
6950 Ringkøbing

Telefon:

99742070/ 30 57 02 13

Mail: heeskole@rksk.dk

Web: hee-skole.dk



1. Meddelelser fra:

- **Elevråd** – valg til elevråd - Der har været valg og de valgte er:

- a. 3. kl. Sara og Agnes
- b. 4. kl. Silje og Tiberiu
- c. 5. kl. Emil og Aksel
- d. 6. kl. Anders og William

De har haft møde og her snakkede de om en juletur. De vil også lave aktiviteter i form af en turnering i hallen i fodbold og høvdingbold her i efteråret. Elevrådet har fået deres egen opslagstavle først i indgangen til indskolingsgangen. Her hænger de en forslagskasse op.

De drøftede ligeledes en fiskedag for elever med deltagelse af en ekstern underviser. Endelig vil de ansøge om nogle bolde til hallen. I forhold til motionsløbet havde de også en god snak om både ønsker men også, hvorfor løbet er arrangeret som det er, fordi det er fælles med Børnehusene og her kræver deres børn at de voksne følger dem, mens skolen lærere sørger for at sikre i forhold til trafik, hjælp på ruten undervejs, optælling af runder mv. , mens støtteforeningen sørger for Pitstop/pausested med frugt mv. Her er der også mulighed for at komme på toilet.

- **Formand** – (Husk at sende årsberetning til Anders- så den kan komme i E-doc) **Er modtaget og lagt i E-doc. De er spændte på at deltage i det kommende møde i Folkeskolernes samråd.**
- **Skoleleder**
 - Nationale overgangstest – Vi er knap færdige – **Matematiktesten begynder i disse uger.**
 - Idrætsdag i Tim d. 11.09.– del af projekt klassevenner – 3. kl. deltager som besøgsvener. **Det gik kanongodt 8 1. medaljer/diplomer m. fl.**
 - Forældremøderne i september 2025 – Herunder snak om ordensregler – sprog – værdier og ro – forventninger til forældrene- uddeling af den nye flyer. **Det var en god snak og oplevelse også fra forældresiden.**
 - Invitation til Skoleudviklingssamtale d. 12. november – vi skal gerne have 2 fra bestyrelse, der deltager i samtalen. **Line og Marie deltager. Mødet ligger kl. 14.30 – 16.00. Som sidste år sendes der en Dagsorden, samt baggrundsmateriale som oplæg og**

muligvis et print til selve mødet, da det ikke er alt, vi kan dele. Skolebestyrelsen bidrager med at perspektivere fra forældreperspektiv, ligesom medarbejdere og vejledere. SFO og ledelse er med til at give et helhedsbillede i samtalen.

- Elevtal pr. 5. september 2025 – 80 elever - **Orientering**
 - Pædagogisk eftermiddag i Børnebroen Hee-No – No Børnehus er arrangør i dette efterår. Datoen er fastlagt til d. 31. oktober – **tema er Trivsels-kommissionens rapport og forslag til indsatser.**
 - Hytteture – formål – økonomi – tid – evaluering – **Det har været nogle meget vellykkede hytteture og der har været meget god feedback fra både elever, lærer og forældre. Vi arbejder i lærergruppen med et koncept, hvor 4 forskellige ture kommer i et rul, så man fra 3.-6. kl. kommer 4 forskellige steder hen, hvor vi oplever at det har givet gode oplevelser.**
 - Bus – udfordringer – prioritering til kommende skoleår, de to hjemkørsler + evt. samarbejde med Tim om at koordinere skemaer, så vi kan udnytte det, når de har hjemkørsler. **Hvordan foregår det – vi sender ringetider – de laver ruter mv. i forhold til de regler der er og som er beskrevet i fx bilaget til aftenens punkt om Styrelsesvedtægten, da regler for kørselsberettigede er en del af bilaget hertil. Det er også forvaltningen der ved, hvem der er kørselsberettiget, DD er Midttrafiks løsning kommet. Det bliver rute 517, der med afgang kl. 14.01 kører forbi Novej øst og derved sikre, at alle kørselsberettigede bliver afleveret.**
 - Vi er næsten i mål med rulning af vores i alt 95 computere, ligesom de små 35 I-pads er opdateret til det, de kan. Her har vi en forespørgsel inde hos forvaltningen, i forhold til at vi har ca. 25, der er ved at være forældet i forhold til det nye system der fremadrettet skal styre dem. **Orientering**
- **SFO – De er begyndt med flere værkstedsaktiviteter, så de både bruger skolekøkken, musik, samt HDS lokalet foruden hallen, de dage det er muligt.**
 - **Medarbejdere – En enkelt er skadet pga. forstuvning**
 - **Støtteforening – Motionsløbet? info og sponsorsedler mv. som skal deles ud i slut september** Skolen har fået sedler, de kopieres og deles ud i denne uge. **Det er sket tirsdag og det er aftalt at Tina bestiller frugt mv. for støtteforeningen, så Brugsen i Tim sørger for at det bliver leveret og er klar. Madbestilling ved Kylling og Co vil være muligt, men vi pakker først maden efter løbet er slut kl. 11.15, da jeg skal ind fra min post.**
 - **Økonomi – vi forventer fortsat at få nedbragt vores underskud i det indeværende år. Vi har 80 elever pr. 5. september. Hvilket giver os lidt luft under økonomien med de besparelser, vi har haft i 2025. Orientering**
 - **Grillaften – Evaluering – Det var fint med gasgrill og No er som altid et dejligt sted at være, men vi kunne have været flere. Forslag om at vi til næste år beder om tilmelding, og at der er fælles menu med pølser og brød, sodavand mv. med lidt brugerbetaling. Den fælles menu er for at lette det lidt for forældrene. Forslag om at der ugen inden sendes en papirseddel med hjem, da det måske vil hjælpe med, at børnene husker deres forældre på det.**
2. **Hvordan giver vi alle børn adgang til aktive fællesskaber i fritidslivet? Et punkt vi skal drøfte i skolebestyrelserne, som optakt til et temamøde i Folkeskolernes Samråd d. 21.10.25. Vi havde en rigtig god snak om emnet, se noter i det ark, som Marie og Line tager med til mødet, suppler gerne i forhold til punkter/rettelser til dette referat.**

3. **Fast punkt** – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag ordene.

- Der er valg til skolebestyrelsen næste år. Jeg sidder i det udvalg af ledere, der skal se på den reviderede styrelsesvedtægt. Vi skal fra Hee huske at have en ansøgning om forskudt valg ind allerede her i efteråret. Er det ok, jeg blot sender den afsted på jeres vegne. **Jeg har lavet et lille udkast til en ansøgning. Det er en ren formssag, har jeg fået at vide. I skal inden d. 9. oktober se oplægget igennem og skriv til Anders, hvis I har nogle kommentarer ect. Jeg har siddet i udvalget, så jeg har ikke selv noget, jeg mangler at få belyst. Rent praktisk forventes det at oplægget med evt. ændringer sendes til byrådet d. 4. dec. og at den færdige styrelsesvedtægt herefter sendes ud til os ledere. Jeg vil med udgangspunkt heri lave et oplæg til den valgbestyrelse I vælger på februar-mødet. De vil så skulle godkende mit oplæg til tidsplan, opstillings-procedure ect. Det kan klares på et kort møde på max 30 min.**
- Retningslinje for årsplaner og elevplaner/meddelelsesbog.
Vi følger en kommunal retningslinje, som vi har lagt os under.
Skolebestyrelsen oplæg om "Keep it simpel" dvs. et fokus punkt i dansk/matematik fastholdes dog. Rammerne er dem, der er i Aula/Meebook. **OK til at fortsætte som hidtil.**
- Princip – eller samarbejdsaftale med Tim Skole. **OK hertil**
- Husk planlægning af Tema-møde i november – **Forslag om at fokus er på Trivselskommissionens rapport og oplæg. Det er ok. Anders laver et oplæg til mødet.**

4. **Evt.**

Ønske om at Tina genfremsender bestillingsprocedure til Kylling og Co i beskedsystemet, flere har haft svært ved at finde linket. Anders aftaler det med hende.

HUSK

Vi har aftalt, at da I laver høringssvar på det vedr. Styrelsesvedtægten direkte som kommentar til Anders, og de øvrige punkter ikke haster fx det vedr. revidering af principper mv, så springer vi over oktober mødet.